
      Załącznik nr 1 do Uchwały Senatu 
PWSZ w Raciborzu Nr 50/2012 z dnia 16 lutego 2012 r. 

   PAŃSTWOWA 
WYśSZA SZKOŁA ZAWODOWA 

  W RACIBORZU 
 
 

PROTOKÓŁ 
z posiedzenia  

Senatu Państwowej Wy Ŝszej Szkoły Zawodowej w Raciborzu 
z dnia 16 lutego 2012 r. 

 
 
Obecni: 

1. dr hab. Michał Szepelawy, prof. nadzw. – JM Rektor PWSZ 
2. dr inŜ. Juliusz Kieś – Prorektor ds. rozwoju i organizacji  
3. dr Teresa Jemczura – Prorektor właściwy ds. studenckich 
4. dr hab. inŜ Andrzej Sokołowski, prof. nadzw. – Dyrektor ITiM 
5. dr hab. Jerzy Pośpiech, prof. nadzw. – Dyrektor IKF 
6. adi. II st. Aleksander Ostrowski – Dyrektor IS 
7. dr Dariusz Chojecki – p.o. Dyrektora ISS 
8. dr Beata Fedyn – Dyrektor ISE 
9. dr Daniel Vogel – Dyrektor IN 
10. dr Paweł Strózik – IN 
11. dr Sabina Musioł – ISS 
12. dr Henryk Fojcik – IS 
13. dr Marcin Kunicki – IKF 
14. dr Jacek Lembas – ITiM 
15. dr Gabriela Kryk – ISE 
16. mgr Cezary Raczek – Kanclerz 
17. mgr Katarzyna Chłosta – SJO 
18. Kawulok Rafał – ITiM 
19. Pawlak Julia – IN 

 
Osoby zaproszone: 

1. mgr Szymon Stuchly – Radca Prawny 
2. mgr Monika Marcal – Kierownik DDiOS 
3. mgr Zenona MroŜek – Dyrektor Biblioteki 
4. mgr inŜ. Krzysztof Fedyn – Kierownik Działu Promocji, Współpracy z 

Zagranicą i Wydawnictw 
5. mgr Iwona Kowolik – Przedstawiciel Związku Zawodowego  
6. mgr Marzena Oświęcimka – protokolantka 

 
 
Nieobecni: 

1. mgr Mariola Wróbel – przedstawiciel pracowników niebędących nauczycielami 
2. mgr Agnieszka Dereń - Kwestor 
3. Anna Szwarc- IS 
4. Patryk Marus – ISS 
5. Kamila Drąg – Przewodnicząca Rady Mieszkańców 
6. Magdalena Kania – Przewodnicząca Samorządu Studenckiego  



Ad. 1 
JM Rektor powitał zebranych i przedstawił proponowany porządek obrad.  

Uwag nie wniesiono, porządek przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad. 2 
Przyjęcie Uchwały Nr 41/2012 w sprawie przyjęcia protokołu obrad Senatu PWSZ 
w Raciborzu z dnia 19 stycznia 2012 r. Po zapoznaniu się z protokołem uwag nie 
zgłoszono. Protokół przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad. 3 
Przyjęcie Uchwały Nr 42/2012 w sprawie wytycznych dotyczących projektowania 
planów studiów i programów kształcenia, ich realizacji i oceny rezultatów. Uchwałę 
przedstawiła Prorektor właściwy ds. studenckich. Uwag nie zgłoszono, uchwałę 
przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad. 4 
Przyjęcie uchwały Nr 43/2012 w sprawie zatwierdzenia planu podyplomowych 
studiów organizowanych przez Instytut Kultury Fizycznej. Uchwałę przedstawił 
Dyrektor IKF, informując, Ŝe inicjatywa zorganizowania studiów podyplomowych 
z zakresu gimnastyki korekcyjno – kompensacyjnej została zgłoszona przez 
Prezydenta Miasta Racibórz. Ta forma studiów ma umoŜliwić podniesienie 
kwalifikacji zawodowych nauczycielom raciborskich szkół. Opracowano dwie wersje 
planu studiów. Pierwsza wersja zgodna z propozycją Urzędu Miasta przewiduje 
kształcenie w okresie dwóch semestrów, druga wersja – kształcenie trzysemestralne, 
jeśli taką chęć wyraŜą uczestnicy studiów. Koszt studiów będzie uzaleŜniony od 
liczby uczestników. Dyrektor zapewnił o posiadaniu kompetentnej kadry do 
prowadzenia kształcenia w tym zakresie. Kierownikiem studiów będzie dr Danuta 
Zwolińska. Planowane uruchomienie studiów – marzec 2012 r. Uwag nie zgłoszono. 
Uchwała przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 5 
Przyjęcie Uchwały Nr 44/2012 w sprawie przyjęcia „Regulaminu badania karier 
zawodowych absolwentów PWSZ w Raciborzu”. Prorektor właściwy ds. studenckich 
wyjaśniła, Ŝe obowiązek podjęcia działań monitorujących kariery zawodowe 
absolwentów wynika z ustawy Prawo o szkolnictwie wyŜszym. Poinformowała 
równieŜ, Ŝe badania w tym zakresie Uczelnia juŜ prowadziła w związku 
z planowanym wydaniem monografii z okazji 10 – lecia PWSZ. Uwag nie zgłoszono, 
uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.6  
Przyjęcie Uchwały Nr 45/2012 w sprawie wprowadzenia „Procedury kontroli 
zarządczej w PWSZ w Raciborzu”. Uchwałę zreferował Prorektor ds. rozwoju 
i organizacji. Poinformował obecnych, Ŝe do przyjęcia tego dokumentu obliguje 
Uczelnię ustawa o finansach publicznych i rachunkowości. Procedura została 
opracowana z zachowaniem obowiązujących uregulowań prawnych i ma na celu 
przyczyniać się do racjonalnego i efektywnego zarządzania zasobami ludzkimi 
w Uczelni. 
Głos zabrał JM Rektor zapewniając o płynności finansowej uczelni, wskazał na 
omawiany dokument procedury kontroli zarządczej, jako fundamentalny do 



skutecznego zarządzania Uczelnią. Uwag nie zgłoszono, uchwałę przyjęto 
jednogłośnie. 
 
Ad. 7 
Przyjęcie Uchwały Nr 46/2012 w sprawie wprowadzenia „Regulaminu zarządzania 
prawami autorskimi i prawami pokrewnymi oraz prawami własności przemysłowej 
oraz zasad komercjalizacji wyników badań naukowych i prac rozwojowych”. 
O ustawowym obowiązku posiadania tego dokumentu poinformowała Prorektor 
właściwy ds. studenckich. Uwag nie zgłoszono, Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad. 8 
Przyjęcie Uchwały Nr 47/2012 w sprawie przyjęcia „Regulaminu Studiów 
Podyplomowych PWSZ w Raciborzu”. Uchwałę zreferował JM Rektor. Uwag nie 
zgłoszono. Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad 9.  
Przyjęcie Uchwały Nr 48/2012 w sprawie zaopiniowania wniosku o podpisanie 
umowy o współpracy z Państwowym Uniwersytetem Pedagogicznym im. Lwa 
Tołstoja w Tule. Z tematem zapoznał zebranych Dyrektor IN. Współpraca będzie 
obejmowała m. in. udział w konferencjach naukowych, wymianę kadry dydaktycznej 
i wymianę studentów. Będzie to pierwsza, jak do tej pory, umowa zawarta 
z ośrodkiem akademickim z obszaru połoŜonego poza Unią Europejską. Uwag nie 
zgłoszono. Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad. 10 
Sprawy róŜne. 
- JM Rektor poinformował o podjętych działaniach zmierzających do nawiązania 
współpracy z Uniwersytetem Śląskim w Opawie. W Urzędzie Miasta Racibórz odbyły 
się juŜ wstępne rozmowy z udziałem rektorów obu uczelni i prezydenta Miasta.  

W celu zapewnienia pomyślnego wyniku rekrutacji na nowy rok akademicki 
prosił o podjęcie działań na szczeblach instytutowych, zmierzających do promocji 
kierunków i specjalności. Wszelkie nowe propozycje naleŜy zgłaszać do Działu 
Promocji, który Rektor zobowiązał do prowadzenia dynamicznych działań 
promocyjnych równieŜ względem raciborskich szkół ponadgimnazjalnych.   
 
- Kierownik Działu Promocji przedstawił i omówił szczegółowy harmonogram działań 
promocyjnych.  
 
- dr Marcin Kunicki poprosił o objęcie działaniami promocyjnymi kierunku 
wychowanie fizyczne Zespół Szkół Ogólnokształcących Mistrzostwa Sportowego 
w Raciborzu oraz zawodników sportowych zrzeszonych w klubach sportowych. 
Zaprosił wszystkich obecnych na zawody pływackie zorganizowane z okazji X-lecia 
PWSZ. 
 
- Prorektor właściwy ds. studenckich poprosiła o podjęcie działań nad 
projektowaniem zatrudnienia kadry dydaktycznej na kolejny rok akademicki. 
Poinformowała o trwających pracach nad nową wersją regulaminu studiów, który 
zostanie przedłoŜony do zatwierdzenia przez Senat na kolejnym posiedzeniu 
 



- Prof. Jerzy Pośpiech zaprezentował wersję elektroniczną czasopisma Journal of 
Physical Education and Health - Social Perspective, które będzie wydawane we 
współpracy z Politechniką Opolską. PWSZ będzie prowadziła wersje elektroniczną, 
zaś druk i dystrybucja będzie zadaniem Politechniki. Uruchomienie tej działalności 
otwiera nowe moŜliwości publikacji naukowych dla pracowników uczelni. Czasopismo 
będzie dystrybuowane do 150 instytucji naukowych na świecie. 
 
- Prof. Jerzy Pośpiech poprosił o składanie propozycji do planu wydawniczego na 
2012 rok.  
- Kolejne posiedzenie Senatu oraz posiedzenie Rady Wydawniczej zaplanowano na 
miesiąc marzec 2012 r. 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 
Protokołowała: 
mgr Marzena Oświęcimka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


